
Valtuustoaloite
 
Auran kunnan vetovoima lähtee siellä asuvista ja viihtyvistä ihmisistä. Kunnassa on jo melko hyvin 
vapaa-ajanviettopaikkoja kuntopolusta ulkoliikuntapaikkoihin. Oleellisesti tarvittaisiin vielä paikka, 
jossa ihmiset ja perheet voivat viettää aikaa esim. piknikin, auringonoton ja vaikka uimisen 
lomassa. Ei ole pitkällä aikavälillä järkevää ajatuttaa kuntalaisia vuodesta toiseen Marttilaan, 
Savojärvelle tai vaikka Turkuun. Me tarvitsemme siihen oman paikan. Semmoinen voi löytyä 
lähempää kuin uskommekaan.
 
Tämän johdosta esitämme, että Aura tekee  selvityksen nykyisen luontopolun kehittämisestä 
tarkoitukseen sopivaksi. Alue on oivalla paikalla keskustassa, mutta kovin hyödyntämätön. Alueen 
kehittäminen olisi linjassa Aurajoen maisematien kanssa ja voisi olla todella houkutteleva myös 
ulkopaikkakuntalaisille perheille. Saavutettavuus paranisi koulujen ja päiväkotien lapsille, kun 
luontoon pääsy on vaivatonta ja nopeaa. 
 
Selvityksessä arvioitaisiin esimerkiksi seuraavia asioita:
 
-Mahdolliset muutokset kaavaan
-Yhteistyökumppanimahdollisuudet (esim.leader tuki)
-Pääsyä helpottamaan kevyt silta rikkomatta arvokasta koskimaisemaa. Lisäksi kulkua alueelle 
helpottaisi, kun pystyy parkkeeramaan vaikka keskustaan. 
-Alueen puuston karsiminen ja mahdollisia maan muokkauksia kuten esim. nurmi
-Mahdollinen laavu tai muu nuotiopaikka
-Koirapuistoaitaus uintimahdollisuudella
-Uimapaikan mahdollisuudet. Esim.laituri ja ruoppausta
-Alueen mahdollinen liittyminen jokirannassa valmistuvaan Sisupuistoon jokirantaa pitkin
-Erillisen maisemoijan tilaaminen tai vaikka kilpailu paikallisille osaajille.
-kustannusarvioita osissa ja yhdessä
 
 
Projekti voisi olla monivuotinenkin, mutta aloitteen mukainen selvitystyö olisi hyvä käydä ripeästi. 
Näin hankkeen etenemiseen voitaisiin jo syksyllä budjettiin varata investointirahaa ensivuodelle. 
 
Aurassa 14.6.2021
 
Auran perussuomalaisten valtuustoryhmä.


